

# MDHHS သည် အလုပ်သမားများနှင့် အသိုက်အဝန်းတို့ ၏ ကျန်းမာရေးနှင့်ဘေးကင်းရေးကို ကာကွယ်ရန် အတွက် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် အစားအစာ စီမံဆောင်ရွက်ရေးဝန်ထမ်းများကို စစ်ဆေးခြင်းမှာ လိုအပ်ကြောင်း အမိန့်ထုတ်ပြန်လိုက်ပါသည်။

ချက်ခြင်းထုတ်ပြန်ရန်  
ဩဂုတ်လ ၃ ရက်၊ ၂၀၂၀ ခုနှစ်  
ဆက်သွယ်ရန်- Lynn Sutfini 517-241-2112

LANSING, MICH. မီချီဂန် ကျန်းမာရေးနှင့် လူသားဝန်ဆောင်မှုများဌာန (MDHHS) ဒါရိုက်တာ Robert Gordon သည် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် အစားအစာစီမံဆောင်ရွက်ရေးဝန်ထမ်းများသည် COVID-19 စစ်ဆေးရန်လိုအပ်ကြောင်း အရေးပေါ်အမိန့် ကို ထုတ်ပြန်လိုက်ပါသည်။ အမိန့်သည် အသားနှင့် မွေးမြူရေး ကြက်ငှက်စီမံဆောင်ရွက်ခြင်းအစီအစဉ်များနှင့် COVID ပေါ့စတစ်ဖြစ်နေသော ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားများအတွက် ဘေးကင်းသောအိမ်ရာတို့နှင့်ပတ်သက်၍ အလုပ်ခွင်ဘေးကင်းရေးလုပ်ဆောင်ချက်များလိုအပ်ခြင်းနှင့်ဆိုင်သော မြို့တော်ဝန် Gretchen Whitmer ၏ အုပ်ချုပ်ရေးအမိန့်များထံမှဖွဲ့စည်းထားသော လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားများအတွက် COVID-19 ဘေးကင်းရေးကာကွယ်မှုများတွင် မီချီဂန်ကို အမျိုးသားဆိုင်ရာ ဦးဆောင်သူဖြစ်စေပါသည်။

“ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့လယ်ယာတွေနဲ့ အစားအစာစီမံဆောင်ရွက်ရေးစက်ရုံတွေမှာအလုပ်လုပ်တဲ့ အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးတွေက COVID-19 နဲ့ပတ်သက်ပြီး သီးခြားအန္တရာယ်ရှိနေကြပါတယ်။ သူတို့က ကာကွယ်မှုကို လိုအပ်ပြီး ကာကွယ်မှုနဲ့ ထိုက်တန်ပါတယ်” ဟု Gordon ကပြောကြားခဲ့ပါသည်။ “မီချီဂန်တစ်လျှောက်ရှိ အသိုက်အဝန်းများတွင် COVID ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုကိုလျှော့ချရန်နှင့် လက်တင်စကားပြောဆိုသူများပေါ်တွင် ကပ်ရောဂါ၏ ကွဲလွဲသောသက်ရောက်မှုကိုလျှော့ချရန်အတွက် ယနေ့အမိန့်က ကူညီပေးပါလိမ့်မယ်။”

လတ်တလောရက်သတ္တပတ်များတွင် မီချီဂန်ရှိ လယ်ယာများနှင့် အစားအစာစီမံဆောင်ရွက်သည့်စက်ရုံများတွင် ဖြစ်ပွားမှုပေါင်း ၁၁ ခုကို ခွဲခြားသိရှိထားရပါသည်။ ထို့အပြင် မီချီဂန်လူဦးရေ၏ ၅ ရာခိုင်နှုန်းရှိသော လက်တင်

စကားပြောသူများသည် COVID ကူးစက်ခံရမှုများတွင် ၁၁ ရာခိုင်နှုန်းကို ကိုယ်စားပြုနေကြောင်း သိရှိထားရပါသည်။

အမိန့်အရ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူအိမ်ရာစခန်းဆောင်ရွက်သူများသည် ဖော်ပြပါအတိုင်း COVID-19 စစ်ဆေးမှု ဖြည့်ဆည်းပေးရန်လိုအပ်ပါသည်-

- အသက် ၁၈ နှစ်နှင့်အထက် နေထိုင်သူအားလုံးကို အခြေခံသတ်မှတ်ထားသောစစ်ဆေးမှု တစ်ကြိမ် ပြုလုပ်ခြင်း။
- ၁၄ ရက်အထိ အသစ် ရောက်လာနေသည့် နေထိုင်သူများအတွက် သီးခြား အိမ်ရာစီစဉ်ပေးထားပြီး ရောက်ရှိနေချိန် ၄၈ နာရီ ကြာပြီးဖြစ်သည့် နေထိုင်သူအသစ်အားလုံးအတွက် စစ်ဆေးပေးခြင်းနှင့် ရောက်ရှိပြီးနောက်ပိုင်း ၁၀ရက်မှ ၁၄ ရက်အကြာတွင် ဒုတိယအကြိမ် စစ်ဆေးခြင်း။
- ရောဂါလက္ခဏာများ သို့မဟုတ် ထိတွေ့မှုများရှိနေသည့်နေထိုင်သူများကို စစ်ဆေးခြင်း။

ရွှေ့ပြောင်း သို့မဟုတ် ရာသီအလိုက်အလုပ်သမားများ၏အလုပ်ရှင်များ၊ နေရာတွင် ဝန်ထမ်း အယောက် ၂၀ ကျော်ရှိသော အသား၊ မွေးမြူရေးကြက်ငှက်နှင့် ဥထုတ်လုပ်ရေးအဆောက်အဦများနှင့် အပင်စိုက်သော မှန်မိုးမှန်ကာ အဆောက်အဦများသည် COVID-19 စစ်ဆေးမှုကို ဖော်ပြပါအတိုင်း ဖြည့်ဆည်းပေးရပါမည်-

- အလုပ်သမားအားလုံးကို အခြေခံသတ်မှတ်ထားသော စစ်ဆေးမှုတစ်ကြိမ် ပြုလုပ်ခြင်း။
- အလုပ်သမားအသစ်များအားလုံးကို လူကိုယ်တိုင်အလုပ်မလာမီတွင် စစ်ဆေးခြင်း။
- ရောဂါလက္ခဏာများ သို့မဟုတ် ထိတွေ့မှုများရှိနေသည့်အလုပ်သမားများကို စစ်ဆေးခြင်း။

“အလွန်အရေးကြီးတဲ့ နောက်ထပ်ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုကို အားလုံးအတူတကွတားဆီးနိုင်စေရန်အတွက် ဌာနသည် စစ်ဆေးမှုဒေတာကို အချိန်မှန်သတင်းပို့ခြင်းနှင့် PPE အသုံးပြုခွင့်ရှိခြင်းတို့ကို သေချာစေရန် အလုပ်ရှင်များ၊ အိမ်ရာဆောင်ရွက်ပေးသူများနှင့်အတူ လုပ်ဆောင်ပါလိမ့်မယ်” ဟု Gordon က ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

“မီချီဂန်နယ်သားတွေရဲ့ အခြေခံလိုအပ်ချက်ဖြစ်တဲ့ အစားအစာနဲ့ လယ်ယာလုပ်သားတွေရဲ့ ကျန်းမာရေးနဲ့ ဘေးကင်းရေးကို သေချာစေခြင်းက ကျွန်တော်တို့ရဲ့ အစားအစာပံ့ပိုးမှုကွင်းဆက်ရွေ့လျားခြင်းကို ဆက်ထိန်း ထားဖို့ ပဓာနကျပါတယ်” ဟု မီချီဂန် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဌာန၏ ဒါရိုက်တာဖြစ်သူ Gary McDowell ကပြောခဲ့ပါသည်။ “ဒီအလုပ်သမားတွေက ကျွန်တော်တို့ရဲ့ စားစရာတွေကို လယ်ထဲကနေ ပန်းကန်ထဲရောက်အောင် ဆောင်ကြဉ်းပေးခြင်းရဲ့ အရေးကြီးတဲ့ အစိတ်အပိုင်းဖြစ်တဲ့ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ရှေ့တန်းကဝန်ထမ်းတွေဖြစ်ပါတယ်။”

“အစားအစာနဲ့ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းအနှံ့က ကျွန်တော်တို့ရဲ့အလုပ်သမားတွေနဲ့ သူတို့ရဲ့မိသားစုတွေကို ဘေးကင်းကျန်းမာအောင်ထားဖို့က အလွန်ပဲအရေးကြီးပါတယ်” ဟု UFCW Local 951 ၏ ဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သူ John

Cakmakci က ပြောကြားခဲ့ပါသည်။ “ကျွန်တော်တို့ရဲ့ မိချိန်နယ်သားတွေနဲ့ ကျွန်တော်တို့ရဲ့စီးပွားရေးကို ကာကွယ်ပေးဖို့လုပ်ဆောင်တဲ့ သူတို့ရဲ့အားထုတ်ကြိုးပမ်းမှုတွေအတွက် ဒါရိုက်တာ Gordon နဲ့ ဒါရိုက်တာ McDowell တို့ကို ချီးကျူးဂုဏ်ပြုပါတယ်။”

အလုပ်ရှင်များနှင့် အိမ်ရာဆောင်ရွက်ပေးသူများသည် ဤအမိန့်ကိုလိုက်နာကာ စစ်ဆေးမှုဆောင်ရွက်ခြင်း အတွက် **အစီအစဉ်**ကို ဩဂုတ်လ ၁၀ ရက်နေ့တွင် အပြီးသတ်ရပါမည်။ အခြေခံကျသောစစ်ဆေးခြင်းကို ပြီးစီးအောင်လုပ်ခြင်းနှင့် လုပ်ဆောင်နေသည့်စစ်ဆေးမှုကိုအကောင်အထည်ဖော်ခြင်းအား ဩဂုတ်လ ၂၄ ရက်နေ့ ထက်နောက်မကျဘဲ ပြီးစီးရန်လိုအပ်ပါသည်။

အလုပ်ရှင်များနှင့် အိမ်ရာဆောင်ရွက်ပေးသူများတွင် စစ်ဆေးမှုပရိုဂရမ်ကိုစီစဉ်ရန်အတွက် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးပေးသူ၊ ရောဂါကုသပေးသော ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာပံ့ပိုးပေးသူ သို့မဟုတ် ဓာတ်ခွဲခန်းတို့နှင့် စာချုပ် ချုပ်ဆိုခြင်း၊ စစ်ဆေးမှုလုပ်ဆောင်ရန် **ပြည်နယ်အကူအညီ** တောင်းခံခြင်း၊ သို့မဟုတ် ပိုမိုကျယ်ပြန့်သော အသိုက်အဝန်းရှိ စစ်ဆေးမှုရင်းမြစ်များကို အသုံးပြုခြင်းတို့အပါအဝင် လိုအပ်သောစစ်ဆေးခြင်းကို ပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်ခြင်းအတွက် များစွာသောရွေးချယ်ခွင့်များရှိပါသည်။ ပြည်နယ်သည် ၎င်း၏ လုပ်နိုင်သည့်ပမာဏ အတိုင်း အလုပ်ရှင်များ သို့မဟုတ် အိမ်ရာဆောင်ရွက်ပေးသူများအတွက် စစ်ဆေးခြင်းဆိုင်ရာပံ့ပိုးမှုကို ဖြည့်ဆည်းပေးကာ အခြားသော စစ်ဆေးပေးနိုင်သည့်ရင်းမြစ်များကို ခွဲခြားသတ်မှတ်ခြင်းတွင် အဆောက်အဦများကို လိုအပ်သလို ကူညီပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

MDHHS သည် အလုပ်ရှင်များအနေဖြင့် စစ်ဆေးခြင်းကို ပြီးစီးအောင်ဆောင်ရွက်ကာ စစ်ဆေးခြင်းအတွက် ငွေကြေးဆိုင်ရာပံ့ပိုးမှုကိုဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်သော Medicaid မှတစ်ဆင့် ရန်ပုံငွေခွင့်ပြုပေးခြင်းနှင့် အာမခံ အကျုံးဝင်မှုတို့ကဲ့သို့သော ရင်းမြစ်များကို မီးမောင်းထိုးပြနိုင်သည့်ပုံစံနှင့်ပတ်သက်၍ အလုပ်ရှင်များအတွက် အဆင့်အလိုက်သတင်းအချက်အလက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးသော **လမ်းညွှန်စာတမ်း**ကိုလည်း ထုတ်ပေးထားပါသည်။

COVID ပေါ့စတစ်ဖြစ်ကာ ထိတွေ့မှုရှိထားသောနေထိုင်သူများသည် ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးနှင့် ကာကွယ် တားဆီးရေးစင်တာများထံမှ အလုပ်ပြန်တက်နိုင်သောစံနှုန်းနှင့် ကိုက်ညီသည်အထိ သီးခြားခွဲနေရန် သို့မဟုတ် ရောဂါခြေချုပ်ဖြင့်နေရန် လိုအပ်ပါလိမ့်မည်။ MDHHS သည် စစ်ဆေးမှုကြောင့် ဝင်ငွေဆုံးရှုံးသွားသော အလုပ်သမားများအတွက် အစားအစာ၊ အိမ်ရာ၊ နှင့် စီးပွားရေးပံ့ပိုးမှုများဖြည့်ဆည်းပေးရန်အလို့ငှာ သက်ရောက်မှုခံစားရသော အသိုက်အဝန်းများရှိ အသိုက်အဝန်းဆောင်ရွက်ချက်အေဂျင်စီများနှင့်အတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ဤအမိန့်ကိုလိုက်နာရန်ပျက်ကွက်ခြင်းသည် MCL 333.2262 အခွင့်အာဏာရှိမှုအရ အများပြည်သူဆိုင်ရာ ငွေဒဏ်ချမှတ်ခြင်းထုတ်ပြန်ချက်ကို ဖြစ်ပေါ်စေနိုင်ပါသည်။

ဤကူးစက်ပျံ့ပွားမှုနှင့်ဆိုင်သောသတင်းအချက်အလက်များမှာ လျင်မြန်စွာပြောင်းလဲလျှက်ရှိပါသည်။  
နောက်ဆုံးရသတင်းအချက်အလက်များကို [Michigan.gov/Coronavirus](https://Michigan.gov/Coronavirus) နှင့် [CDC.gov/Coronavirus](https://CDC.gov/Coronavirus)  
တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။